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Que el Ple, en sessió ordinària del dia 13 de juny de 2022, i a resultes de
l'aprovació de l'acta de la sessió, ha aprovat per unanimitat dels membres de dret
la següent moció:

José Ignacio Araujo Gómez, secretari general de l'Ajuntament de Girona, 

1- Que l'Ajuntament de Girona signi un acord/conveni amb totes les companyies
elèctriques i de telecomunicacions que operen a la ciutat amb l'objectiu d'eliminar
progressivament el cablejat aeri.

2- Que en aquest acord/conveni es fixi un calendari amb tots els terminis segons les
actuacions que s'hagin de dur a terme. 

3- Que en el suposat cas que les companyies no hi vulguin col·laborar l'Ajuntament
de Girona traslladi a l'administració competent els casos concrets perquè porti a
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ACORDA

L'estètica però sobretot el manteniment dels barris més antics de la ciutat ha de ser
també una prioritat, entenent que aquests també són un atractiu de la nostra ciutat.
No obstant, podem comprovar que bona part de les línies elèctriques, de telèfon i
de fibra òptica no es troben soterrades, sinó que pengen de les façanes dels
edificis, de pals o de fanals.

Aquest fet no només provoca una mala imatge sinó que també té efectes negatius
pels veïns i veïnes d'aquests barris ja que perjudica el medi ambient i constitueix
un gran perill. A la nostra ciutat, aquest fet ha provocat ja més d'un ensurt a
diferents barris, havent fins i tot d'intervenir el cos de Bombers de la Generalitat.

L'Ajuntament de Girona ha de ser capaç de fer front a aquesta situació ja que si no
és així, sabem que les diferents companyies no realitzaran aquest canvi per
iniciativa pròpia. A més a més, aquesta és una demanda històrica de nombroses
associacions de veïns i veïnes, de fet a ciutats com Càdis, Màlaga, Terrassa o
Reus, aquesta reivindicació que posem de manifest fa anys que s'està revertint.

Des de Ciutadans creiem que ens hem de posar tots d'acord perquè l'Ajuntament
de Girona i les companyies tant elèctriques com de telecomunicacions que operen
a la nostra ciutat, comencin a suprimir de forma progressiva tot el cablejat aeri dels
carrers i barris de la nostra ciutat. Aquest soterrament del cablejat tindria múltiples
avantatges, perquè entre d'altres permetria eliminar barreres arquitectòniques,
l'arranjament de les voreres de totes aquelles zones on s'actuï, i per tant, l'aplicació
de polítiques que dignifiquin aquells barris més antics, oblidats i que s'han anat
degradant amb el pas del temps.

És important signar un acord/conveni per donar resposta a una reivindicació veïnal
per acabar amb un sistema arcaic, sobretot quan existeix una normativa que regula
el degut soterrament d'aquest tipus de cablejat, en concret la Llei 9/2014 de 9 de
maig, General de Telecomunicacions. 

Per tot això, el Grup Municipal de Ciutadans a l'Ajuntament de Girona fa la
següent:

"
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Vist i plau   
L'alcaldessa presidenta

Marta Madrenas i Mir

termes les accions i sancions corresponents.

4- Donar trasllat d'aquesta moció així com del resultat de la votació a totes les
associacions de veïns i veïnes de la ciutat de Girona. "

I perquè així consti i assorteixi els efectes oportuns, expedeixo aquest certificat d'ordre
i amb el vistiplau l'alcaldessa presidenta.
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